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 شناسایی ۱۲۰۰ اهداکننده خون نادر
 در کشور

 هنوز 34 میلیون
شناسنامه جلد قرمز داریم

معـــاون فنـــی و فناوری هـــای نوین ســـازمان انتقال خون گفـــت: ایران به عنوان اولین کشـــور مســـلمان به انجمن 
بین المللـــی خون هـــای نادر پیوســـته و تاکنون ۱۲۰۰ اهداکننـــده از گروه های مختلـــف خون نادر را شناســـایی و در 

بانـــک اطلاعاتی ثبت کرده اســـت.
به گزارش ســـازمان انتقال خون، عباداله ســـالک مقدم، در آســـتانه ۲۱ دی، روز ملی خون های نـــادر، افزود: اکنون 
۳۵۴ واحد خون نادر به صورت منجمد در دمای منفی ۸۰ درجه ســـانتی گراد بـــرای تزریق به بیماران در مواقع لزوم 
ذخیره شـــده اســـت که طبق نیاز و اعلام بیمارســـتان ها تحت شـــرایط کاملاً ویژه در اختیار بیمارانی کـــه دارای این 
گروه های خونی هســـتند، قـــرار می گیرد. وی افزود: تاکنون فقط ۲۷ کشـــور، تکنولـــوژی و دانش تفکیک گروه های 
خونی نادر را داشـــته و توانســـته اند در این کارگروه عضو شوند که ایران شانزدهمین کشـــور عضو این کارگروه است.

رئیس ســـازمان ثبت احوال کشور گفت: در کشـــور حدود ۳۴ میلیون شناسنامه جلد قرمز وجود دارد که باید بتوانیم 
هرچه ســـریع تر این شناسنامه ها را تعویض کنیم.

هاشـــم کارگـــر، در گفت وگـــو با فارس، در پاســـخ به این پرســـش که بســـاط شناســـنامه های جلد قرمز کـــی برچیده 
می شـــود، اظهـــار کرد: طی ۱۴ ســـالی کـــه از تعویض شناســـنامه ها می گذرد، این شناســـنامه ها باید تعویض می شـــد، 
ولـــی ما در همین دو ســـال برنامه ریزی کردیم تا ســـریع تر بتوانیم شناســـنامه های معروف به جلد قرمـــز را تبدیل به 
شناســـنامه های جدیـــد کنیـــم. یکـــی از برنامه هایی که امســـال طراحی کرد ه ایم این اســـت کـــه تا پایان ســـال آینده 
وجود این شناســـنامه های جلد قرمز را به حداقل برســـانیم. وی  عنوان کرد: این شناســـنامه ها محل اشـــکال هستند 

و امکان سوءاســـتفاده یا جعل آنهـــا وجود دارد.
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رئیس ســـازمان غذا و دارو با اعلام اینکه 
امســـال ۱۷ قلـــم دارو تولیـــد و بـــه ســـبد 
دارویـــی کشـــور افزوده شـــده اســـت، از 
رشـــد شـــرکت های دانش بنیان در حوزه 
ســـلامت خبر داد و گفت: بیـــش از هزار 
شـــرکت دانـــش بنیان در حوزه ســـلامت 
فعالیـــت می کنند کـــه از این تعـــداد ۴6۰ 
شـــرکت در حوزه دارو و ۳۸۰ شـــرکت در 
حوزه تجهیزات پزشـــکی فعال هســـتند.
نشســـت  ر  د ی  محمـــد ر  حیـــد ســـید 
خبری که به مناســـبت برگـــزاری دومین 
نمایشـــگاه محصولات دانش بنیان حوزه 
غـــذا، دارو و تجهیـــزات پزشـــکی برگـــزار 
شـــد، افزود: از تمام شـــرکت های دانش 
بنیـــان در کشـــور، حـــدود هزار شـــرکت 
دانش بنیـــان در حوزه ســـلامت فعالیت 
می کننـــد کـــه عـــلاوه بـــر تولیـــد، امکان 
صـــادرات نیـــز در ایـــن شـــرکت ها وجود 

دارد.
بـــه دومیـــن نمایشـــگاه  بـــا اشـــاره  وی 
محصولات ســـلامت بنیان که در مصلای 
امـــام خمینـــی)ره( از ۲۴ تـــا ۲6 دی مـــاه 
برگزار می شـــود، گفـــت: این نمایشـــگاه 
فرصتـــی را فراهـــم می کنـــد تـــا مـــردم و 
مســـئولان دســـتاوردهای شـــرکت های 
داخلی را ببینند. ســـال گذشته در اولین 
دوره برگزاری، ۹۰ شـــرکت در نمایشـــگاه 
حضـــور داشـــتند و امســـال حـــدود ۱66 
شـــرکت دانـــش بنیـــان بـــرای معرفـــی 
محصولاتشـــان حضور خواهند داشـــت.

داروهای تولید داخل پس از تأیید 
اثربخشی وارد بازار می شوند

رئیس ســـازمان غـــذا و دارو، درخصوص 
اثربخـــش بودن داروهـــای داخلی تأکید 
کـــرد: ســـرعت تولیـــد دانش در کشـــور 
نســـبت بـــه قبل بیشـــتر شـــده اســـت. 
محصولاتـــی که به ســـبد دارویی کشـــور 
اضافه می شـــود با تأیید کمیتـــه دارویی 
صورت می گیـــرد. حتماً باید اثر بخشـــی 
آنهـــا به اثبات برســـد و بعـــد از آن کم کم 
به بـــازار دارویی کشـــور وارد می شـــوند.

تولید صنعتی و صادرات داروها و 
تجهیزات، نیاز به تسهیلات دارد

محمـــدی در پاســـخ بـــه ســـؤال »ایران« 
مبنی بـــر اینکه چقـــدر از نیـــاز دارویی و 
تجهیزات پزشـــکی و سلامت محور کشور 
از سوی شـــرکت های دانش بنیان تأمین 
کـــرد: شـــرکت های  می شـــود، عنـــوان 
دانـــش بنیـــان، نوپـــا هســـتند و تمرکـــز 
دولـــت بـــر حمایـــت از ایـــن شـــرکت ها 
جدی و روبه رشـــد اســـت. شـــرکت های 

دانش بنیان دو دســـته هســـتند؛ دســـته 
اول محصولاتـــی را تولیـــد می کننـــد کـــه 
مشـــابه خارجـــی دارد و حـــال بـــا تولیـــد 
داخـــل اکتفـــای مـــا بـــه واردات کاهـــش 
می یابد. گـــروه دوم محصولاتـــی را تولید 
می کننـــد کـــه در دنیا هـــم نمونـــه ندارد 
و تک اســـت، بـــه عبارتی بـــرای اولین بار 
توســـط محققـــان ایرانی تولید می شـــود. 
ایـــن شـــرکت های دانـــش  از  بســـیاری 
بنیـــان، پایـــه قـــوی ندارنـــد و بایـــد برای 
حمایـــت از این شـــرکت ها تســـهیلاتی از 
ســـوی صندوق نوآوری و شـــکوفایی ارائه 
شـــود تـــا بتواننـــد محصولاتشـــان را وارد 
صنعـــت کنند تا هـــم بازار داخلـــی و هم 
بازارهـــای بین المللی را داشـــته باشـــند.
وی افزود: اکنون در حوزه ســـلامت، هزار 
شـــرکت دانش بنیان وجـــود دارد که ۴6۰ 
شـــرکت در حـــوزه دارو و ۳۸۰ شـــرکت 
در حـــوزه تجهیـــزات پزشـــکی فعالیـــت 
می کننـــد. هر زمان از ســـوی تولید داخل 
به خودکفایی کامل برســـیم و نیاز کشـــور 
از سوی شـــرکت های داخلی تأمین شود، 

واردات آن ممنوع می شـــود.
محمـــدی تأکید کرد: هـــدف فقط تأمین 
نیـــاز کشـــور نیســـت؛ صـــادرات هـــم از 
جملـــه اهـــداف ماســـت بـــه طـــوری که 
بســـترهای لازم برای صـــادرات در همین 
نمایشـــگاه ایجاد شـــده اســـت و نیازهای 
آن در حاشـــیه نمایشـــگاه مـــورد تبـــادل 
نظـــر قـــرار می گیرد. تـــلاش می شـــود تا 
صـــدور مجـــوز، قیمت گـــذاری و صادرات 
محصولات دارویی و غذایـــی و تجهیزات 
پزشکی در یک مســـیر واحد دنبال شود.

تولید تجهیزات پزشکی در داخل 
هزینه واردات این تجهیزات را نصف 

کرده است

سعیدرضا شـــاهمرادی، مدیرکل تجهیزات 
پزشـــکی ســـازمان غذا و دارو، در پاســـخ به 
ســـؤال »ایران« درخصوص تأمین نیاز کشور 
از سوی شـــرکت های داخلی گفت: سالانه 
۱.۵ میلیارد دلار ارز بـــرای واردات تجهیزات 
پزشـــکی هزینـــه می شـــود و اگـــر تولیدات 
داخلی ایـــن تجهیـــزات نبود، بایـــد حدود 
۳ میلیـــارد دلار هزینه می کردیـــم. در واقع 
تولیـــد داخلـــی ما بـــه همت شـــرکت های 
دانش بنیان ۵۰ درصد نیاز کشـــور را تأمین 

است. کرده 

نمایندگان مجلس برای تأمین 
نقدینگی در حوزه دارو تمهیدات لازم 

را در نظر بگیرند
در ادامـــه این نشســـت، محمـــد پیکانپور، 
مدیرکل دارو و مواد تحت کنترل ســـازمان 
غـــذا و دارو، با بیان اینکه نقدینگی، چالش 
اصلی حوزه دارو اســـت، بـــه بودجه 6۹ هزار 
میلیـــارد تومانـــی دارو و تجهیزات پزشـــکی 
و شیرخشـــک در ســـال ۱۴۰۲، اشـــاره کرد و 
گفـــت: بودجه مورد نیاز ســـازمان، ۱۰۵ هزار 
میلیـــارد تومـــان بود کـــه موافقت نشـــد و 
فقـــط 6۹ همت بـــه این طـــرح اختصاص 
پیـــدا کـــرد و از این مبلـــغ هم تـــا کنون ۲۳ 

همت توســـط ســـازمان برنامه و بودجه به 
غذا و دارو پرداخت شـــده اســـت.

پیکانپـــور خطـــاب بـــه نماینـــدگان منتقد 
مجلـــس از عملکرد ســـازمان غـــذا و دارو، 
گفت: ما دســـتگاه چاپ پـــول و ارز نداریم 
و بهتـــر اســـت بـــرای تأمیـــن نقدینگـــی 
شـــرکت های دارویی، تدبیری اتخاذ کنند. 
بـــرای اینکـــه شـــرکت های دانش بنیـــان 
تولیدات خـــود را پیش ببرنـــد، باید چرخه 
مالی زنجیره تأمین دارو به درســـتی اصلاح 
شـــود. برخی اســـتان ها به دلیـــل پرداخت 
نشـــدن هزینه هـــا بـــا کمبـــود دارو مواجه 
می شـــوند. اصل در صنعت دارو شـــفافیت 

. ست ا
مدیرکل دارو و مواد تحت کنترل ســـازمان 
غذا و دارو گفت: نمایندگان مجلس شورای 
اســـلامی اکنـــون کـــه بودجـــه ســـال آینده 
درحـــال نهایـــی شـــدن اســـت، تمهیدات 
لازم را درنظـــر بگیرند. اکنون شـــاهد تأخیر 
یک ســـاله در پرداخـــت مطالبـــات دارویی 
هســـتیم و نیـــاز ســـازمان غـــذا و دارو در 
این حـــوزه نقدینگی اســـت. اگـــر در حوزه 
تولیـــد دارو، حمایـــت و نقدینگـــی انجـــام 
می شـــد، امروز با مشـــکل تأمین مواد اولیه 

شـــرکت ها مواجـــه نبودیم.

نمایندگان مجلس به هشدارهای 
متخصصان گوش فرا دهند

ع  ضـــو مو  : شـــت ا د ر  ظهـــا ا نپـــور  پیکا
قیمت گـــذاری در حـــوزه دارو در ســـازمان 
غـــذا و دارو در حال پیگیری اســـت. اکنون 
بیـــش از ۹۰ درصـــد شـــرکت های دارویی از 
قیمت هـــا رضایـــت دارنـــد و لازم اســـت که 
دوباره نظرســـنجی انجام و مشـــخص شود 
نســـبت به سال های گذشـــته چقدر تغییر 

وجود داشـــته اســـت.
مدیـــرکل دارو ســـازمان غـــذا و دارو  بـــا 
اشـــاره بـــه اینکـــه نماینـــدگان مجلـــس 
باید مشـــکلات دارو را یکپارچـــه ببینند، 
گفت: ضروری است نمایندگان مجلس 
بـــه هشـــدارهای متخصصان گـــوش فرا 
دهند و نباید با رویکرد سیاســـی در حوزه 
دارو صحبت شـــود. آنها باید مشـــکلات 
حـــوزه دارو را یکپارچـــه بنگرنـــد و توجه 
داشـــته باشـــند پرداخت برخط و روزانه 
مطالبـــات زنجیـــره تأمیـــن دارو، طبـــق 
الگوهایـــی که در دنیا کار شـــده اســـت، 
می تواند مشـــکلات را رفع کنـــد. در غیر 
این صورت همچنان با مشـــکلات روبه رو 

خواهیم شـــد.

معـــاون وزیـــر آمـــوزش و پـــرورش و رئیـــس 
سازمان مدارس غیردولتی در زمینه پرداخت 
۳ درصـــد عـــوارض شـــهرداری ها بـــه آموزش 
و پـــرورش گفت: نســـبت به ســـال گذشـــته، 
ایـــن رقم ۷۲ درصد افزایش پیدا کرده اســـت. 
همچنین در این زمینه توافقنامه ای داشـــتیم 
تا این ظرفیت به طور کامل محقق شـــود. اگر 
ظرفیت بخوبی مدیریت شـــود، می توانیم در 
همه شـــهرک های مســـکونی جدید مدرســـه 

بسازیم.
بـــه گـــزارش خبرنـــگار »ایـــران«، احمـــد 

محمـــودزاده، دیـــروز در نشســـت خبـــری 
افزود: شـــهرداری ها باید سه درصد از محل 
صـــدور پروانه ســـاخت و ســـاز را بـــه وزارت 
آموزش و پرورش بدهنـــد. رقم تحقق یافته 
در ســـال ۱۴۰۰ بالغ بر ۲۴۰ میلیارد تومان و در 
ســـال ۱۴۰۱ بالغ بر۴۱۳ میلیـــارد تومان بود. 
این رقـــم صـــرف افزایش کیفیت آموزشـــی 
و پرورشـــی و به اتمـــام رســـاندن پروژه های 

نیمـــه تمام می شـــود.
برگزاری همایش شوراهای آموزش 

و پرورش، 25 دی
رئیس ســـازمان مدارس غیردولتی با اشاره 
بـــه اهمیـــت شـــوراهای آمـــوزش و پرورش 
گفت: شوراهای آموزش و پرورش در بحث 
عدالت تربیتی و آموزشـــی، تقویت مدارس 
دولتـــی و حمایـــت از مدارس شـــبانه روزی 
اقدامـــات خوبی داشـــتند. در این راســـتا، 
هفته آینده، روز ۲۵ دی، همایش شوراهای 

آمـــوزش و پـــرورش بـــه صورت مشـــترک با 
حضـــور وزارت کشـــور و وزارت آمـــوزش و 

پـــرورش برگزار خواهد شـــد.
محمـــودزاده افـــزود: ظرفیـــت در مدارس 
هیـــأت امنایـــی ۳۵۰۰ نفـــر اســـت، اما یک 
میلیـــون و ۱۰۰ هـــزار دانش آمـــوز در ایـــن 

مـــدارس تحصیـــل می کنند.
بازگشت۶۰ درصد بازماندگان از تحصیل 

در مناطق آزاد و تجاری به مدارس
وی بـــا اعلام اینکـــه 6۰ درصـــد بازماندگان 
از تحصیـــل در مناطـــق آزاد و تجـــاری بـــه 
مـــدارس بازگشـــته اند، گفـــت: در هنگام 
تحویـــل دولـــت، ۲۳۰ هـــزار دانش آموز در 
مناطـــق آزاد تجاری داشـــتیم کـــه ۳۲ هزار 
بازمانده از تحصیل داشتند و اکنون تعداد 
آنها به ۱۰ هزار نفر رســـیده است. بیشترین 
از تحصیـــل را در  دانش آمـــوز بازمانـــده 
منطقه چابهار و منطقـــه آزاد اروند داریم.

توسعه آموزش فنی و حرفه ای در 
مدارس غیر دولتی

رئیس ســـازمان مدارس غیردولتی گفت: 
امســـال ۵۱۰ میلیـــارد تومان تســـهیلات در 
اختیار مؤسســـاتی قـــرار می دهیـــم که به 
سراغ ساخت هنرســـتان می روند تا مسیر 
آموزش های فنی و حرفـــه ای را در مدارس 

غیردولتی توســـعه دهیم.
پیگیر توزیع شیر در مدارس 

غیر دولتی هستیم
وی در توضیـــح اینکـــه چـــرا شـــیر رایگان 
در مـــدارس غیردولتی توزیع نمی شـــود، 
گفـــت: هـــر تصمیمی کـــه در آمـــوزش و 
پـــرورش در موضوعـــات مختلـــف گرفته 
می شـــود به مدارس دولتـــی و غیردولتی 
مربـــوط می شـــود و بـــرای شـــیر رایـــگان 
تفاوتـــی میـــان دانش آموزان نیســـت. در 
این خصـــوص بایـــد معـــاون برنامه ریزی 

و توســـعه منابـــع پاســـخ دهـــد البتـــه ما 
نیـــز پیگیر ایـــن موضـــوع خواهیـــم بود. 
معـــاون وزیر آموزش و پرورش، در پاســـخ 
به ســـؤال یکی از خبرنـــگاران درباره حق 
رأی آمـــوزش و پـــرورش در شـــورایی کـــه 
بـــرای تعطیلـــی مـــدارس هنـــگام آلودگی 
هوا تشـــکیل می شـــود، گفـــت: آموزش و 
پـــرورش در ایـــن شـــورا که بـــرای تصمیم 
در خصـــوص تعطیلی مـــدارس به هنگام 
آلودگـــی هـــوا تشـــکیل می شـــود، عضـــو 
اســـت و تصمیم این شـــورا هرچه باشـــد 
آمـــوزش و پـــرورش بایـــد اجـــرا کنـــد. ما 
خیلـــی اصرار به تعطیلی مـــدارس نداریم 
و بارها تأکید شـــده است که اولین جایی 
که در بروز مســـائل باید باز شـــود مدرسه 
و آخرین جایی که باید تعطیل شـــود هم 
مدرسه اســـت؛ البته ایمنی و حفط جان 
دانش آموزان از همه مســـائل بالاتر است.

تشکیل پرونده در بنیاد 
شهید برای خانواده 

شهدای حادثه تروریستی 
کرمان تا قبل از اربعین

رئیس بنیاد شـــهید و امـــور ایثارگران 
در حاشیه جلســـه روز گذشته هیأت 
وزیران، در حیاط دولت به ســـؤالات  

خبرنگاران پاسخ داد.
قاضـــی زاده  ایســـنا،  گـــزارش  بـــه 
هاشـــمی، آخرین وضعیت تشـــکیل 
پرونده برای خانواده شـــهدای حادثه 
تروریســـتی کرمـــان را تشـــریح کرد و 
گفت: آخرین تعداد شـــهدای حادثه 
تروریســـتی کرمـــان ۹۳ نفـــر اســـت. 
پیگیـــری وضعیت خانواده شـــهدای 
این حادثـــه نیازمند اقدامـــات اداری 
اســـت. وی افزود: تیمـــی از مرکز به 
اســـتان اعزام شده تا تشکیل پرونده 
انجـــام شـــود. امیدواریـــم تـــا قبل از 
اربعین خانواده شـــهدای این حادثه 

تعیین تکلیف شـــوند.
قاضـــی زاده هاشـــمی گفـــت: میزان 
ایـــن حادثـــه  جانبـــازی جانبـــازان 
تروریســـتی نیز پس از درمان، توسط 
کمیســـیون مربوطه تعیین می شود.

در افتتاحیه رویداد طرح ملی هوای 
مادری عنوان شد

ضرورت توانمندسازی 
خانواده ها برای تربیت 

کودک
رئیـــس ســـازمان تعلیـــم و تربیـــت 
کـــودک بـــا تأکیـــد براینکـــه تربیـــت 
کـــودکان در کانون خانـــه و خانواده 
اتفـــاق می افتـــد، گفت: متأســـفانه 
باتوجـــه به وضع موجـــود، از تربیت 
ابتـــدای کودکـــی فاصلـــه  یـــا  اوان 
»ایـــران«،  گـــزارش  گرفته ایم.بـــه 
مجتبـــی همتی فر، رئیس ســـازمان 
تعلیم و تربیت کودک، در حاشـــیه 
مراســـم افتتاحیـــه اولیـــن رویـــداد 
ملـــی هـــوای مـــادری دربـــاره ایـــن 
رویـــداد ملی گفت: وقتـــی از تعلیم 
و تربیـــت دوره اوان کودکی صحبت 
می کنیم، معمـــولاً در اولیـــن نگاه، 
کودکســـتان به ذهن مـــا می آید اما 
بســـترهای تربیتـــی دیگـــری هم در 
این راســـتا وجـــود دارد بویـــژه خانه 
و خانـــواده. در این بین این ســـؤال 
مطرح می شـــود که چقدر به نقش 
پـــدر و مادر در تربیـــت فرزندانمان 

توجـــه داریم؟
رئیـــس ســـازمان تعلیـــم و تربیـــت 
کـــودک بـــا اشـــاره بـــه اینکـــه بایـــد 
زمینه ســـازی کنیـــم تـــا خانواده ها در 
این زمینـــه توانمنـــد شـــوند، افزود: 
برنامه ای طراحی شـــده اســـت که در 
آن نقش خانـــواده و خانـــه را پررنگ 
کنیـــم البتـــه کـــه نقـــش مـــادران در 
ایـــن بین پررنگ تر اســـت و باید برای 
عمـــده مادرانی که شـــاغل نیســـتند 
نیـــز تدابیـــری داشـــته باشـــیم. این 
مهـــم، نقطـــه عزیمـــت طـــرح هوای 
مـــادری را کلید زده اســـت کـــه در آن 
بایـــد هســـته ها و مراکـــزی را طراحی 

کنیـــم کـــه محـــور آن توانمندســـازی 
و آماده ســـازی مـــادران بـــرای بهتـــر 
مـــادری کـــردن همراه با حـــال خوب 

. ست ا

کاهش آسیب های اجتماعی با 
ح ملی هوای مادری اجرای طـــر

اولیـــن  دبیـــر  علیـــزاده،  حســـین 
رویـــداد ملـــی هـــوای مـــادری، در 
مراســـم افتتاحیـــه ایـــن رویـــداد با 
تأکید بـــر اینکه باید بســـتری فراهم 
شـــود تـــا بتوانیم الگوهـــای مختلف 
همفکری، تجربیـــات و فرصت های 
بـــه  بـــا یکدیگـــر  بدســـت آمـــده را 
اشـــتراک بگذاریم، خاطرنشان کرد: 
هدف مهم از تشـــکیل ایـــن رویداد 
ارتقـــای خانـــواده و فرهنگ جامعه و 
ایجاد بســـترهای مهم همفکری بین 

مـــادران بوده اســـت.
حجت الاسلام بهرامی، عضو شورای 
فکـــری رویـــداد هـــوای مـــادری نیز 
گفـــت: اگـــر بخواهیـــم جامعـــه ای 
ســـرزنده، پویـــا و فعال با کم شـــدن 
شـــته  ا د عـــی  جتما ا ی  ســـیب ها آ
باشـــیم، بایـــد بـــه مســـأله مـــادر و 

خانـــواده توجـــه ویژه  شـــود.
رویداد ملـــی طرح هوای مـــادری در 

مشـــهد مقدس برگزار شد.

آماده باش گشت های اجتماعی 
و مددسراها برای افزایش 

خدمات در روزهای سرد
و  ت  مـــا خد ن  زما ســـا مـــل  یرعا مد
مشـــارکت های اجتماعـــی شـــهرداری 
مـــل  کا ش  ه بـــا د ما آ ز  ا ن  ا تهـــر
اجتماعـــی  فوریت هـــای  گشـــت های 
و مددســـراهای ثابـــت و ســـیار فصلـــی 
برای خدمت رســـانی به آسیب دیدگان 
اجتماعی در شـــب های ســـرد خبر داد.
بـــه گـــزارش روابـــط عمومی ســـازمان 
خدمـــات و مشـــارکت های اجتماعـــی 
شـــهرداری تهران، احمـــد احمدی صدر 
گفت: با توجه به هشـــدار هواشناســـی 
مبنـــی بـــر در پیـــش بـــودن روزهـــا و 
شـــب های بســـیار ســـرد، بیـــش از ۴۰ 
گشـــت ویـــژه فوریت هـــای خدمـــات 
صـــورت  بـــه  حامی شـــهر  اجتماعـــی 
هســـتند  ه بـــاش  د ما آ ی  وز شـــبانه ر
و فعالیت هـــای خـــود را نیـــز افزایـــش 
داده انـــد تا در صـــورت مشـــاهده افراد 
ســـطح  در  اجتماعـــی  آســـیب دیده 

مناطق ۲۲گانه کلانشـــهر تهران نسبت 
بـــه انتقـــال آنها بـــه مددســـراها اقدام 

. کنند
احمـــدی صـــدر توضیـــح داد: حـــدود 
۲۰ مددســـرا در ســـطح تهـــران در حال 
آســـیب دیدگان  بـــه  خدمت رســـانی 
اجتماعـــی از جملـــه کارتـــن خواب ها، 
بی ســـرپناهان، در راه مانـــدگان و... 
هســـتند و همچنین حدود ۲۰ گرمخانه 
ســـیار فصلـــی نیـــز در میادیـــن اصلـــی 
پایتخت مســـتقر هســـتند تا سرپناهی 
برای ایـــن افراد آســـیب دیده باشـــند.
او افـــزود: در حـــال حاضر حـــدود ۲۵۰۰ 
ظرفیـــت در مددســـراهای کلانشـــهر 
تهـــران بـــرای پذیرش افراد بی ســـرپناه 
و کارتـــن خواب وجـــود دارد و به صورت 
شـــبانه روزی آمـــاده خدمـــت رســـانی 
به ایـــن عزیـــزان هســـتند و ۲۸ پایگاه 
فوریت هـــای خدمـــات اجتماعی نیز در 
حـــال رصد آخریـــن وضعیـــت معابر در 

پایتخت هســـتند.
و  ت  مـــا خد ن  زما ســـا مـــل  یرعا مد
مشـــارکت های اجتماعـــی شـــهرداری 
تهـــران گفـــت: شـــهروندان تهرانـــی 
می تواننـــد در صـــورت مشـــاهده افراد 
آســـیب دیده اجتماعـــی از جمله افراد 
بی ســـرپناه و کارتـــن خواب با ســـامانه 
۱۳۷ شـــهرداری تهران تمـــاس حاصل 
فوریت هـــای  تـــا  گشـــت های  کننـــد 
خدمات اجتماعی حامی شـــهر نسبت 
بـــه انتقـــال ایـــن افـــراد به مددســـراها 

اقـــدام کنند.

مدیرعامل سازمان نوسازی تهران 
عنوان کرد

تفاهم برای ساخت ۲۰۰هزار 
واحد مسکن با چین

مدیرعامـــل ســـازمان نوســـازی شـــهر 
تهـــران گفت: در ســـفر گـــروه چینی به 
تهـــران، بـــه یـــک تفاهمنامـــه ۲۰۰هـــزار 
واحـــدی رســـیدیم و در ســـفر آینـــده به 
چیـــن قصـــد بازدیـــد از تکنولوژی هـــا و 
برگزاری جلســـات فنی را با شرکت های 

چینـــی داریم.
به گزارش ایســـنا، ســـیدمهدی هدایت 
در مورد دلیل همکاری شـــهرداری تهران 
بـــا چینی ها در زمینه ســـاخت مســـکن 
اظهار کرد: ما در شـــهر تهران با معضلی 
جـــدی روبه رو هســـتیم؛ یکـــی از موانع 
بـــزرگ، بازآفرینـــی و نوســـازی در بافت 
فرســـوده و یکی از موانع نوسازی در کل 
شـــهر تهران، زمان ســـاخت است که بر 
اقتصاد، اشـــتغال و قیمت مسکن مؤثر 
است. با توجه به شـــرایط ساخت و ساز 
در کشـــورمان، نیاز داریم یک تکنولوژی 
نویـــن وارد موضـــوع ســـاخت و ســـاز در 
کشـــور شـــود که متأســـفانه تاکنون رخ 

است. نداده 
مدیرعامل ســـازمان نوسازی شهر تهران 
بـــا بیان اینکه چـــاره ای نداریم جز اینکه 
به ســـمت تکنولوژی هـــای نوین حرکت 
کنیـــم، گفـــت: اگر مـــا یک ســـاختمان 
را ظـــرف یـــک ســـال بســـازیم، در ســـه 
ســـال-بازه زمانی که تقریباً برای احداث 
پروژه هـــای حوزه مســـکن بایـــد در نظر 
گرفـــت- ســـه  بار می توانیـــم چرخـــش 
ســـرمایه را داشته باشیم و تولید مسکن 
ما ســـه برابر خواهد شد. هزینه ساخت 
و قیمت تمام شده مســـکن هم کاهش 
خواهد یافـــت. هدایت تأکیـــد کرد: اگر 
ما در بافت فرســـوده بتوانیم شهروندان 
را بـــه ایـــن باور برســـانیم کـــه در صورت 
همـــکاری و مشـــارکت، یـــک ســـال بعد 
مسکن شـــان را تحویل خواهند گرفت، 
مشـــارکت مـــردم در نوســـازی بافـــت 

فرســـوده چندین برابر خواهد شـــد.

مرور شهری

رئیس سازمان غذا و دارو اعلام کرد

۱7 قلم دارو و 33 قطعه تجهیزات پزشکی جدید در دومین نمایشگاه سلامت بنیان ارائه می شود

فعالیت هزار شرکت دانش بنیان در حوزه سلامت

رئیس سازمان مدارس غیردولتی اعلام کرد

اگر ظرفیت بخوبی مدیریت شود، می توانیم در همه شهرک های مسکونی جدید مدرسه بسازیم

افزایش 7۲درصدی پرداخت عوارض شهرداری ها به آموزش و پرورش

محدثه جعفری 
خبرنگار

گزارش خبر ی

غزل رضایی ثانی 
خبرنگار

گزارش خبر ی

رونمایی از 2۰ قلم دارو و تجهیزات پزشکی، در دومین نمایشگاه سلامت بنیان
رئیس سازمان غذا و دارو با اشاره به برگزاری پنج پنل تخصصی در حاشیه دومین نمایشگاه سلامت بنیان گفت: یکی از انتظارات 

ذینفعان، ارتباط گرفتن با مسئولان مرتبط است که به غرفه های آنها سر می زنند و پای مشکلات و دغدغه های شان می نشینند. 
این فضا فرصت دسترسی برای شرکت های دانش بنیان فراهم کرده است تا نظراتشان را به گوش مسئولان امر برسانند. 

همچنین مزیت دیگر این نمایشگاه، میز خدمت تمام وقت این رویداد است که در طول سه روز در خدمت بازدید کنندگان است 
و مسئولان غذا و دارو پاسخگوی آنان خواهند بود. وی از رونمایی محصولات جدید در این نمایشگاه خبر داد و گفت: از سال 
قبل بیش از ۱۷ دارو به سبد دارویی اضافه شده است. ۱۱ دارو در این نمایشگاه رونمایی خواهد شد که ۲ دارو هم در حیطه 

طب سنتی است. همچنین از بین ۳۳ قطعه و ملزومات پزشکی جدیدی که داریم، از ۷قطعه رونمایی می شود. به طورکلی 
۲۰ قلم دارو و تجهیزات پزشکی در این دوره از نمایشگاه رونمایی خواهد شد.

ـــرش بـ

ایران


